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Kontrollutvalget i Oppdal kommune – besøk på Aune barneskole 11.11.24 

Viser til brev av 26.09.24, der det vises til at kontrollutvalget i Oppdal kommune ønsker å 
gjennomføre et virksomhetsbesøk ved Aune barneskole den 11. november fra kl. 11.00-
13.00.  

Kontrollutvalget er velkommen på besøk, og nedenfor følger etterspurt info. 

Generell info om Aune barneskole 
Skolen er organisert i småskoletrinn (1.-4.) og mellomtrinn (5.-7.). Skolen har egne SFO-
lokaler i sokkeletasjen. SFO er et tilbud for alle elever på småtrinnet. Elever med spesielle 
behov på mellomtrinnet kan også få plass i SFO. Åpningstidene er mellom kl. 07.00-16.30, fra 
mandag til fredag. Flere av våre ansatte jobber både i skolen og på SFO.  
 
Administrasjonen består av rektor, 2 inspektører, SFO-leder og merkantil. Vi har i en 
overgangsperiode hatt en ekstra inspektør i 50 % stilling i forbindelse med ansettelse og 
opplæring av 2 nye inspektører. Vedkommende går av med pensjon ved årsskiftet. 
 
Rektor: Øyvind Melhus 
Inspektør: Ingrid Lian-Bjørgum, leder for 1.-4. trinn + mottaksteam for minoritetsspråklige 
Inspektør: Ola Rostad Klaveness, leder for 5.-7. trinn + kunst & håndverksteam 
SFO-leder: Tove Thun Almlid 
Merkantil: Marit Donali Hoel 
Antall faste ansatte: 67 
Antall årsverk: 62 
30 % av de ansatte er menn og 70 % er kvinner. 
 
Antall elever på trinn: 
1.trinn: 66 
2.trinn: 53 
3.trinn: 60 
4.trinn: 60 
5.trinn: 63 
6.trinn: 62 
7.trinn: 61 
Totalt: 425 elever 
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Antall elever i SFO: 182 
Antall elever pr. lærerårsverk i ordinær undervisning: 15 
 
Generell drift 
Det er utfordrende å holde budsjettet når det er stort sykefravær, noe som har vært tilfelle det siste 
året.  
Oppfølging av uteområdet skulle vært bedre. Etter at lekeplassene ved skolen ble kontrollert i høst, 
ble flere av apparatene ikke godkjent, og dermed stengt. Det er en stor kostnad knyttet til 
oppgradering av uteområdet for å få alle apparatene godkjent.   
 
Utfordringer med plass 
Skolen er bygd for 420 elever (60 elever pr. trinn), så det er veldig fullt på 6 av 7 trinn. Vi skulle gjerne 
hatt flere grupperom for å kunne legge til rette for mer undervisning i mindre grupper.  
Plassmangelen har vart i mange år og påvirker arbeidsmiljøet, både for elever og ansatte.  
 
Antall elever på SFO er rekordhøyt skoleåret 24/25 (182 elever). Dette skyldes at det er gratis 
kjernetid på 12 timer for elever på 1.-3. trinn. Det høye antallet elever på SFO gjør at vi må ta i bruk 
klasserom i tillegg til SFO-arealet. 
 
Nærvær 
Det siste året er det langtidsfraværet som har vært den største utfordringen. Det samlede fraværet 
har til tider vært over 10 %. Vi har ikke opplysninger som tilsier at fraværet er arbeidsrelatert. Det er 
store kostnader knyttet til fravær, da vi ikke får refundert sosiale utgifter når ansatte er sykmeldt. 
Dvs. at vi får refundert bare 75 % av lønnsutgiftene, og så langt i år utgjør dette ca. 2 mill. Det har 
stort sett gått greit å få tak i vikarer. 
 
Rekruttering 
Ved utlysning av stillinger har det vært bra med kvalifiserte søkere, så rekruttering har til nå ikke vært 
noe problem. 
 
Integrering 
Ca. 25 % av elevene kommer fra andre land enn Norge. Vi har et eget mottaksteam som har 
spesialisert seg på språkopplæring til elever med annet morsmål enn norsk. Teamet kartlegger 
elevenes ferdigheter i norsk ved hjelp av utdanningsdirektoratets kartleggingsmateriell, og de som 
trenger det, får tilbud om opplæring etter læreplan i grunnleggende norsk for språklige minoriteter. 
Opplæringen foregår både i mindre grupper på tvers av trinn, og som støtte på respektive trinn. 
 
En av hovedutfordringene ved skolen er at vi skulle hatt flere ansatte med minoritetsbakgrunn som 
kan bidra med flerfaglig språkopplæring. Det er to språk det er stort behov for, arabisk og russisk. Vi 
har fokus på dette i framtiden når vi lyser ut stillinger. 
 

Med hilsen 
 

Øyvind Melhus 
enhetsleder Aune barneskole 
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